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Govern, de forma oral, davant el Ple del Consell 
General. 

Pregunta que es formula al Govern 
relativa a l’adjudicació per part de la 
CASS dels manteniments del maquinari i 
programari IBM per a l’any 2018 a una 
empresa que no és el “partenaire 
exclusif” al Principat d’Andorra 
Vist que el BOPA número 43/2018 publica que 
la CASS ha adjudicat els manteniments del 
maquinari i programari IBM per a l’any 2018 a 
una empresa que no és el “partenaire exclusif” 
al Principat d’Andorra. 

Vist que aquesta acció demostra que altres 
empreses del país estan capacitades per portar a 
terme els manteniments del maquinari i 
programari IBM. 

Vist que la ministra de  la Funció Pública, en 
sessió de Consell del dia 15 de març del 2018, va 
justificar les adjudicacions directes del 
manteniment hardware i software de tot el 
maquinari gestionat pel DSI a l’empresa SPAI ja 
que, com ella va informar, és l’única habilitada 
per fer aquestes treballs al país. 
Atesos aquests antecedents, es pregunta: 

Pot informar Govern com es justifica 
l’adjudicació directa per part de la CASS a una 
altra empresa del país que no és “partenaire 
exclusif” per portar a terme els manteniments 
del maquinari i programari IBM? 
12 de juliol de 2018 

Ferran Costa Marimon  
Conseller General 

Edicte 
La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 16 de 
juliol del 2018, ha examinat les preguntes amb 
resposta escrita del Govern presentades per la 
M. I. Sra. Rosa Gili Casals, consellera general 
del Grup Parlamentari Mixt, per escrit de data 
13 de juliol del 2018, relatives a l’estat 
d’implementació de la reforma sanitària 
i d’acord amb els articles 18 i 129 del Reglament 
del Consell General ha acordat admetre-les a 
tràmit i ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 
1038). 
Tot el que es fa públic per a general 
coneixement i efectes. 
Casa de la Vall, 16 de juliol del 2018 

Vicenç Mateu Zamora  
Síndic General 

Molt il·lustre Senyor, 
La sotasignada, Rosa Gili Casals, consellera 
general socialdemòcrata del Grup Parlamentari 
Mixt, d’acord amb el que disposen els articles 
129 i següents del Reglament del Consell 
General, formulo les preguntes següents 
perquè, en el millor termini, el Govern presenti, 
per escrit, les respostes corresponents. 

Preguntes que es formulen en relació a 
l’estat d’implementació de la reforma 
sanitària 
A mitjans del passat mes de maig, el ministre de 
Salut, Carles Álvarez-Marfany, va explicar que 
la previsió del Govern era que els usuaris del 
sistema sanitari poguessin triar ja el seu metge 
referent a finals de juny, mesura clau en la 
necessària reforma sanitària que fa tant de 
temps que s’ha d’implementar. 
El dia d’avui, gairebé mitjans de juliol, no ens 
consta que s’hagi establert ja el sistema perquè 
els pacients puguin triar el seu metge referent. 
De fet, algunes informacions apunten, citant 
fonts del sector sanitari, que la reforma 
sanitària i el metge de referent no seran una 
realitat fins, com a mínim, la propera 
legislatura. 
Atès l’exposat, demano: 

1. Per quina raó no s’ha implementat encara la 
reforma sanitària que havia de ser imminent a 
l’aprovació de la llei de drets i deures dels 
usuaris del sistema sanitari votada el passat 
novembre 2017? 
2. Quines accions ha fet el Govern per a 
implantar la figura del metge referent? 

3. Quines accions ha fet el Govern per a 
implantar la història clínica compartida? 
4. De quina manera ha pensat el Govern 
incentivar la utilització del metge referent per 
part dels pacients? 
5. Quan pensa el Govern tenir en marxa la 
reforma sanitària? 

6. Està satisfet el Govern de DA del nivell i dels 
terminis d’implantació de la reforma sanitària 
després de dues legislatures amb majories 
absolutes? Com s’explica tanta demora en les 
decisions? 
7. Té previst el Govern tramitar alguna llei més 
relacionada amb la reforma sanitària? 

8. En quin estat es troba l’elaboració i aprovació 
definitiva de la cartera de serveis, una altra 
mesura clau de la reforma sanitària? 
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Preguntes que hauran de ser respostes, per 
escrit, en el termini establert 
reglamentàriament. 

Consell General, 13 de juliol del 2018 
Rosa Gili Casals  
Consellera general socialdemòcrata  
del Grup Parlamentari Mixt 

6- ORGANISMES ADSCRITS 
AL CONSELL GENERAL 

6.1 Raonador del Ciutadà 

Edicte 
La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 16 de 
juliol del 2018, ha examinat el document que li 
ha tramès el Raonador del Ciutadà en data 13 
de juliol del 2018, sota el títol Informe anyal 
del Raonador del Ciutadà corresponent a 
l’any 2017 i, exercint les competències que li 
atribueix el Reglament del Consell General, ha 
acordat: 
1. D’acord amb l'article 18.1.d), admetre a 
tràmit l’Informe anyal del Raonador del 
Ciutadà corresponent a l’any 2017 i 
ordenar la seva publicació. 
2. Publicar l’informe en un CD que s’adjunta en 
forma d’annex al present Butlletí del Consell 
General. 

3. Trametre l’esmentat informe a la Comissió 
Legislativa d’Interior de conformitat amb 
l’acord de la Junta de Presidents del dia 14 
d’abril del 2015. 

Tot el que es fa públic per a general 
coneixement i efectes. 

Casa de la Vall, 16 de juliol del 2018 
Vicenç Mateu Zamora  
Síndic General 

 


	La Fundació té una durada indefinida i inicia la seva activitat l’endemà de la inscripció de l’escriptura pública de constitució en el Registre de Fundacions.

